



ACT
AQABA Container Terminal

Reference: Top Com 065 2015

Date: 16/09/2015

Subject: working hours during Eid al-Adha almubarak.

Dear ACT Valued Customers,

Greetings from ACT,

On the occasion of Eid Al-Adha almubarak, we would like to congratulate all of you and wish you a happy Eid.

We are pleased to inform you that Aqaba Container Terminal will work 24/7, without interruption during the Eid holiday, except the first day of Eid where we will stop operation from 04:00 to 11:00 am.

Kind regards,

Aqaba Container Terminal

Chief Commercial Officer

Vincent Flament



إشارتنا : Top Com 065 2015
التاريخ : 2015/09/16.

الموضوع : أوقات الدوام خلال عطلة عيد الأضحى المبارك.

السادة عملاء شركة ميناء حاويات العقبة الأعزاء،

تحية طيبة وبعد:

بمناسبة قرب حلول عيد الاضحى المبارك نتقدم لكم بالتهنئة والتبريك متمنين لكم عيداً سعيداً.

يسرنا إعلامكم بأن شركة ميناء حاويات العقبة ستعمل على مدار الساعة ودون توقف خلال عطلة عيد الأضحى المبارك باستثناء أول أيام العيد حيث سيتوقف العمل من الساعة الرابعة صباحاً وحتى الساعة الحادية عشرة صباحاً.

واقبلوا فائق الاحترام،

شركة ميناء حاويات العقبة

المدير التنفيذي التجاري

فينسنت فلانت

غرفة تجارة عمان
Amman Chamber of Commerce



١٧ أيار ٢٠١٥

5290

الرقم الوارد

Amman Chamber of Commerce

From: nabel hani <nabelhani@ACT.COM.JO>
Sent: Wednesday, September 16, 2015 9:27 AM
To: nabel hani
Subject: working hours during Eid al-Adha almubarak / أوقات الدوام خلال عطلة عيد الأضحى المبارك /
Attachments: working hours during Eid al-Adha almubarak.pdf

<p>Reference: Top Com 065 2015</p> <p>Date: 16/09/2015</p> <p>Subject: working hours during Eid al-Adha almubarak.</p> <p>Dear ACT Valued Customers,</p> <p>Greetings from ACT,</p> <p>On the occasion of Eid Al-Adha almubarak, we would like to congratulate all of you and wish you a happy Eid.</p> <p>We are pleased to inform you that Aqaba Container Terminal will work 24/7, without interruption during the Eid holiday, except the first day of Eid where we will stop operation from 04:00 to 11:00 am.</p> <p>Kind regards,</p> <p>Aqaba Container Terminal</p> <p>Chief Commercial Officer</p> <p>Vincent Flamant</p>	<p>إشارتنا : Top Com 065 2015 التاريخ: 2015/09/16.</p> <p>الموضوع : أوقات الدوام خلال عطلة عيد الأضحى المبارك.</p> <p>السادة عملاء شركة ميناء حاويات العقبة الأجراء، تحية طيبة وبعد:</p> <p>بمناسبة قرب حلول عيد الاضحى المبارك نتقدم لكم بالتهنئة والتبريك متمنين لكم جداً سعيماً.</p> <p>يسرنا إعلامكم بأن شركة ميناء حاويات العقبة ستعمل على مدار الساعة ودون توقف خلال عطلة عيد الأضحى المبارك باستثناء أول أيام العيد حيث سيتوقف العمل من الساعة الرابعة صباحاً وحتى الساعة الحادية عشرة صباحاً.</p> <p>واقبلوا فائق الاحترام، شركة ميناء حاويات العقبة المدير التنفيذي التجاري فيقنت فلانت</p>
---	--

Best Regards,

Nabeel Bani Salman

Customer Service Officer
Commercial Department

ACT - Aqaba Container Terminal

Hot line : +962 3 2039999

Phone : +962 3 2091224

Fax : +962 3 2039133

Mobile : +962 7 75441224

Email : nabelhani@act.com.jo

Web page : <http://www.act.com.jo>

This e-mail is intended exclusively for the addressee. If you are not the addressee you must not read, copy, use or disclose the e-mail nor the content; please notify us immediately [by clicking "Reply"] and delete this e-mail.